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D66 Dijk en Waard 

Portefeuillehouder Fintelman/ Nieuwenhuizen 

Pagina 4                                                                                                    

Vraag Drie hoofddoelstellingen 

Punt 2 Het verlagen van de kwetsbaarheid. Door schaalgrootte kan 

de kwetsbaarheid van de ambtelijke organisatie worden verlaagd. 

 

Was dit niet het doel? Moet er dan niet staan ‘Door schaalgrootte 

wordt de kwetsbaarheid van de ambtelijke organisatie verlaagd’?  

Antwoord Dit is een van doelen die in het herindelingsadvies met deze 

bewoordingen gesteld is en deze doelen zijn in dit voorwoord 

herhaald. 
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Vraag Punt 3 positie in de regio geldt hetzelfde, gaan nog steeds uit van de 

verwachting dat… 

Als we het niet zeker weten waarom zijn we er dan aan begonnen? 

Gaat ook om wat je wil uitstralen, niet waar?  

Antwoord Dit is een van doelen die in het herindelingsadvies met deze 

bewoordingen gesteld is en deze doelen zijn in dit voorwoord 

herhaald. 
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Vraag Tegelijkertijd wordt gewerkt aan voor iedereen goede vormen van 
dienstverlening, aan samenwerking met inwoners en ondernemers op 
allerlei niveaus en aan het kernenbeleid. 

Welke (verdere) invulling, naast de al reeds gemaakte stappen, wordt 
aan het kernenbeleid gegeven?  

Antwoord In doel 4 worden de activiteiten genoemd waar het kernenbeleid 

onderdeel van is. 
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Vraag Niet iedereen is digitaalvaardig. Blijft de fysieke dienstverlening 

bestaan? 

Antwoord Naast de bestaande mogelijkheden willen we diensten meer en meer 

digitaal, innovatief aanbieden. 
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Vraag 1. Leefbaarheidsfonds als overbruggingsperiode 

Was dat fonds niet opgeheven in het kader van de miljoenenjacht? 

Gaan we dat dan nu weer opnieuw optuigen?  
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Antwoord Ja, het leefbaarheidsfonds is opgeheven in het kader van de 

miljoenenjacht. Conform raadsbesluit secundaire begroting 2021 

gemeente Heerhugowaard (RB2021027) wordt onderdeel T 

doorgevoerd door middel van het verlagen van het subsidieplafond 

uitvoeringsregeling Leefbaarheidsfonds naar €50.000 in 2021 en het 
afschaffen van de uitvoeringsregeling per 31-12-2021. 

 

Tevens is er in de raadsbehandeling van de secundaire begroting op 

dit punt de motie ‘Geef activiteiten de financiële ruimte’ aangenomen 
(Bij21-0286). 

 

Omdat het proces van de harmonisatie naar een nieuw 

subsidiebeleid Dijk en Waard naar verwachting is afgerond in 2023, 

en de behoefte er is om inwonersinitiatieven te ondersteunen zal 

binnen de begroting (op de lijst ontwikkelingen cat 1) een bedrag 

beschikbaar zijn voor alle inwoners van Dijk en Waard om hun 

initiatieven te ondersteunen.  

 

De bevindingen over de bijdragen voor deze inwonersinitiatieven in 

dit overbruggingsjaar worden meegenomen in het nieuwe 

subsidiebeleid Dijk en Waard.  
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Vraag Is er ook budget voor ondersteuning van deze initiatieven? 

Antwoord Ja, omdat het proces van de harmonisatie naar een nieuw 

subsidiebeleid Dijk en Waard naar verwachting is afgerond in 2023, 

en de behoefte er is om inwonersinitiatieven te ondersteunen zal 

binnen de begroting (op de lijst ontwikkelingen cat 1) een bedrag 

beschikbaar zijn voor alle inwoners van Dijk en Waard om hun 

initiatieven te ondersteunen. Daar bovenop zal dit bedrag, wanneer 

de aanvraag wordt gehonoreerd, worden uitgebreid met een 

provinciale subsidie. 

  

Portefeuillehouder Blase/Kompier 
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Vraag BOA’s, zit de gemeente Dijk en Waard op de gewenste niveau qua 
BOA’s medewerkers? En wat heeft een grote aantal BOA”s 
medewerkers voor invloed op de politiecapaciteit in nieuwe gemeente 

en in de wijken? 

Antwoord Met het huidige aantal BOA’s kunnen we wijkgericht en 

opgavegericht werken. Echter, ook nu moeten we nog keuzes maken 

in prioritering van de opgaven. De boa’s zitten in een ontwikkeltraject 
dat nog in 2022 zal doorlopen. Afhankelijk van het verder uitbreiden 

van taken, zal het ontwikkeltraject ook nog langer door kunnen lopen. 

Het hebben van een groot aantal boa’s heeft geen invloed op de 
politiecapaciteit binnen de gemeente. Dit staat los van elkaar. 
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Vraag Een regionaal team ingericht dat het toezicht en handhaving van de 

(on)vergunde prostitutie zal verzorgen. In hoeverre is er sprake 

binnen de gemeente Dijk en Waard van uitbuiting en/of prostitutie van 

minderjarigen (meisjes/jongens)/vrouwen/mannen en wat zal dit team 

als 1e focus hebben ter bestrijding hiervan? 

Antwoord Het prostitutiecontrole team zal controleren op vergunde en 

onvergunde prostitutie in de regio. Dit team werkt in nauwe 

samenwerking met de politie, waarbij de politie zich richt op uitbuiting 

en/of prostitutie van minderjarigen en andere criminaliteit. De 

vergunde seksbedrijven zijn in beeld en naar de onvergunde 

bedrijvigheid wordt onderzoek gedaan.  

Het primaire doel van de prostitutiecontroles is meer zicht krijgen op 

de aard en omvang van de (illegale) prostitutie, het signaleren van 

misstanden en het bieden van passende hulp. Het secundaire doel is 

het beschermen van het woon- en leefklimaat van burgers en het 

tegen gaan van overlast.  

 

Door te handhaven op de prostitutievergunningen, maar ook op de 

seksaanbieders zonder vergunning, kan de gemeente (het bestuur) een 

barrière opwerpen tegen mogelijke illegaliteit en gedwongen prostitutie. 
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Vraag Zijn er ook onderzoeken gedaan naar ondermijningspraktijken op 

andere industrieterreinen binnen de gemeente Dijk en Waard, dan 

alleen de Zandhorst? 

Antwoord Uit de ondermijningsbeelden is gebleken dat alle industrieterreinen 

een blinde vlek vormen voor wat betreft de informatiepositie voor 

gemeenten. Bij een inventarisatie met ketenpartners bleken de 

meeste signalen afkomstig te zijn van het industrieterrein de 

Zandhorst. Om die reden is dit industrieterrein geprioriteerd voor een 

integrale aanpak. Dit neemt niet weg dat gerichte signalen op andere 

industrieterreinen ook worden opgepakt. 
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Vraag Vernieling en beschadigingen in de openbare ruimte is hoger dan het 

landelijk gemiddelde. Waardoor komt dit en wat zijn de kosten 

hiervan? 

Antwoord Hier is geen directe verklaring voor. Het cijfer is gebaseerd op een 

bundeling van incidenttypes geregistreerd bij de politie van zowel 

particulieren, bedrijven als overheidsorganisaties binnen de 

gemeente. De kosten hiervan worden niet geregistreerd door de 

politie. 



 
Pag. 5 

 

 

 

Portefeuillehouder Stam/Langedijk                                                                                

Pagina 34 

Vraag Opstellen integraal wegencategoriseringsplan Dijk en Waard 

(harmonisatie), worden de uitvoeringsplannen en toekomstige 

plannen van de provincie NHL en Waterschap ook in dit integrale 

plan meegenomen? 

Antwoord In een wegencategoriseringsplan wordt de functie van een weg 

opgenomen conform het duurzaam veilig principe (erftoegangsweg, 

gebiedsontsluitingsweg, stroomweg). Er worden geen 

uitvoeringsplannen en toekomstige plannen opgenomen (ook niet van 

de gemeente). Met integraal wordt in dit geval Langedijk en 

Heerhugowaard bij elkaar, oftewel Dijk en Waard, bedoeld. 
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Vraag Uitvoeren verkeersveiligheidsaanpassingen bij reconstructies en 

verkeersveiligheidsknelpunten. 

Er wordt gesproken over uitvoering van de al schijnbaar in kaart 

gebrachte verkeersveiligheidsknelpunten. Wat zijn op dit moment de 

(grootste) verkeersveiligheidsknelpunten in Dijk en Waard? Welke 

knelpunten verdienen volgens het college nadrukkelijke aandacht?  

Antwoord De belangrijkste verkeersveiligheidsknelpunten zijn opgenomen in  

‘Bijlage II – Verkeersveiligheidanalyse’ van het 
Omgevingsprogramma Mobiliteit Dijk en Waard. Daarnaast wordt er 

regionaal i.s.m. de provincie NH gewerkt aan de introductie van een 

risico-gestuurde knelpuntenaanpak conform het landelijke Strategisch 

Plan Verkeersveiligheid.   
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Vraag Het restant van het beschikbaar gestelde budget voor de 

laadinfrastructuur van elektrische voertuigen gebruiken we om meer 

laadpalen te plaatsen op plekken waar er nog weinig aanbod is en 

om voor Dijk en Waard een kaart op te stellen die inzicht geeft in de 

locaties waar laadpalen staan en waar ze nog ontbreken. 

 Is het college voornemens om een integraal plan te maken voor het 
uitzetten van een laadpalennetwerk in de gemeente Dijk en Waar 
(bijvoorbeeld zoals de gemeente Bergen)? Valt de laadvisie 
hieronder?  

Heeft het college een overzicht over de vraag ene aanbod van 
laadpalen in de gemeente Dijk en Waard? Wordt dit eventueel in de 
toekomst in kaart gebracht (bijvoorbeeld in de laadvisie)?  
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Antwoord De huidige colleges stellen voor om een dergelijk integraal plan te 

maken. Ook de laadvisie hoort hierbij.  

 

Ja. Dat overzicht is er via de portal van MRA-e. Voor buitenstaanders 

is dit niet zichtbaar. Op www.laadkaart.mrae.nl is in een plattegrond 

een overzicht te zien van de palen die geplaatst zijn en nog geplaatst 

gaan worden. 

 

Om de verwachte piek aan laadpaalaanvragen goed te kunnen 

verwerken wordt een prognosekaart opgesteld, zodat er kan worden 

ingesprongen op de vraag. 
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Vraag Doortrekken De Punt. Wat wordt hiermee precies bedoeld? 

Antwoord De verlenging van (de bestaande weg) De Punt, op het grondgebied 

van Langedijk, realiseert een verbeterde bereikbaarheid van het 

bedrijventerrein Zuiderdel en Sint Pancras door een snellere en 

kortere route van en naar de N245. De route tussen de Nauertogt en 

Westelijke Randweg en de rotonde bij het winkelcentrum 

Broekerveiling worden hiermee ontlast. 
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Vraag Groene parkeerplaatsen. Wat wordt hiermee precies bedoeld? 

Antwoord Dit zijn minder intensief gebruikte parkeerplaatsen waarbij halfopen 

verharding kan worden aangelegd waartussen gras groeit. Dat draagt 

bij aan de biodiversiteit en zorgt ervoor dat regenwater beter in de 

grond zakt. 
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Vraag Voorbereiding tunnel. In hoeverre staat de datum van de 

aanbesteding van de tunnel vast en in hoeverre lukt het nog steeds 

om de tunnel van de gevoteerde bedrag door de raad te financieren? 

Antwoord De aanbesteding en gunning van zowel de spooronderdoorgang als 
de herinrichting van de Zuidtangent staan nu gepland in de laatste 
twee kwartalen van 2022. 
 
Het in de reserve van de Nota Bovenwijkse Kosten gereserveerde 

bedrag voor de onderdelen van project Fase 1 Stationsgebied Dijk en 

Waard (incl. de spooronderdoorgang) volstaat. De financiering van 

het project Fase 1 Stationsgebied Dijk en Waard bestaat bovendien 

uit subsidies én een samenwerking met het Hoogheemraadschap. 

Dat leidt tot een totaal-dekkingsverhaal waar wij u in het 1e kwartaal 

2022 inzicht in willen geven. De wijze waarop zullen wij afstemmen 

met de raad van Dijk en Waard.  

http://www.laadkaart.mrae.nl/
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We verwijzen ook naar onze raadsinformatiebrief van 23 september. 
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Vraag Uitwerken en uitvoeren uitvoeringsprogramma toekomstvisie 

recreatieschap Geestmerambacht. 

 

Wordt hier ook de toekomstbestendigheid van de huidige governance 

structuur in mee genomen? Zo ja, wat wordt er onderzocht? Zo nee, 

komt hier nog een nader onderzoek naar? 

Antwoord In oktober heeft het recreatieschap de gemeenteraden geïnformeerd 

over het Governance onderzoek van Berenschot (1 oktober 2021). 

Hieronder is de brief nogmaals opgenomen. 

 

Aanleiding onderzoek 

Met het oog op de fusie tussen Langedijk en Heerhugowaard op 1 

januari 2022 had het algemeen bestuur (AB) behoefte aan een 

onderzoek naar de governance van het recreatieschap, 

gecombineerd met de vraag waar de taken inzake uitvoering/beheer, 

beleid(sondersteuning), ontwikkeling en exploitatie het beste kunnen 

worden belegd. Het onderzoek van Berenschot beschrijft de 

keuzemogelijkheden voor de juridische vorm van de samenwerking, 

de belegging van de taak bestuurlijke ondersteuning en de belegging 

van de uitvoerende taken. 

 

Governance provincie Noord-Holland 

Naast genoemd onderzoek van Berenschot is door provincie Noord-

Holland, samen met de vijf andere recreatieschappen waar Recreatie 

Noord-Holland de uitvoeringsorganisatie van is, een onderzoek 

gedaan naar de governance-structuur van deze recreatieschappen 

tezamen. Het resultaat van dit onderzoek is de invoering van een 

Bestuursbureau, waarmee wordt tegemoetgekomen aan de wens van 

de provincie, de recreatieschappen en de uitvoeringsorganisatie 

Recreatie Noord-Holland om de kwetsbaarheden in de huidige 

governance op te lossen. 

In de vergadering van 30 juni 2021 is dit voorstel “Governance- en 

beheersstructuur recreatieschappen” behandeld. Het AB stelt zich op 

het standpunt dat het GAB kan instemmen met de instelling van en 

deelname aan het Bestuursbureau onder de voorwaarden dat de 

provincie (analoog aan de andere vier recreatieschappen) 

meebetaald aan de bijdrage van het GAB aan dit Bestuursbureau en 

dat evaluatie van dit Bestuursbureau plaatsvindt voor 31 december 

2023. In het extra AB van 13 september 2021 is meegedeeld dat 

provincie Noord-Holland de komende twee jaren aan deze financiële 

vraag tegemoet wil komen. 

https://gemeentebestuur.heerhugowaard.nl/Documenten/CBB210267-Raadsinformatiebrief-Projectplan-Fase-1-Stationsgebied-Dijk-Waard.pdf
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Gezamenlijk met provincie of alleen 

De conclusies van het Governance onderzoek van het GAB geven 

aan dat een gemeenschappelijke regeling met twee partijen nog 

steeds een goede governance structuur is voor het beheer, de 

ontwikkeling en uitvoering van de gemeenschappelijke bezittingen. 

De discussies rondom het recent ontwikkelde Uitvoeringsprogramma 

GAB geven aan dat het recreatieschap gebaat is bij een goede 

samenwerking met provincie. Het bestuur van het GAB kiest daarom 

voor participatie in het gezamenlijk Bestuursbureau. 

Het rapport van Berenschot zal een belangrijk kennisdocument zijn 

bij de gesprekken en onderzoeken over een nieuw raamcontract voor 

beheer, uitvoering en onderhoud van de recreatieschappen vanaf 

2024. Ook zal het rapport worden betrokken bij de evaluatie van de 

Bestuursbureau. 
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Vraag 3.2 nieuwe vormen van burgerparticipatie groenbeleid.   

Inwoners vinden wat van het groenbeleid. Komt er ook een 

mogelijkheid dat inwoners zélf gaan melden waar zij veranderingen 

willen m.b.t.  het groenbeleid/ groeninrichting in hun woonomgeving 

zonder dat zij hoeven te wachten op het onderzoek van de 

gemeente? 

In hoeverre wordt de wens van de inwoners dan meegenomen in het 

plan van aanpak? Kan dit leiden tot wijzigingen in de gebieden die al 

door de gemeente zijn bepaald?  

Antwoord Op momenten dat groenvisies of groenbeleid worden herzien vindt 

participatie plaats. 

Inwoners hebben daarnaast altijd de mogelijkheid om met de 

gemeente in contact te komen of een melding openbare ruimte te 

doen. Deze meldingen worden beoordeeld. In sommige gevallen zijn 

deze eenvoudig uitvoerbaar met het regulier onderhoud. De 

gemeente heeft echter geen structureel budget beschikbaar om 

veranderingen in het openbaar groen aan te brengen anders dan bij 

de geplande herinrichtingsmomenten. Echter, wanneer beoordeeld 

wordt dat aanpassing aan het openbaar groen daadwerkelijk nodig is, 

wordt gekeken of hier budgettaire ruimte voor is of een voorstel aan 

het bestuur gedaan.  

Enkele keren zijn er (groepen) bewoners of bedrijven die op eigen 

kosten veranderingen willen aanbrengen aan het openbaar groen. Dit 

kan leiden tot wijzigingen als er voldoende draagvlak is onder de 

omgeving is en het past binnen het beleid. 

De onder 3.2 genoemde tekst richt zich echter op onderzoek naar 

nieuwe vormen van participatie op het moment dat het openbaar 
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groen toe is aan de geplande herinrichting en de gemeente hiervoor 

budget beschikbaar heeft. 
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Vraag WMO 

Meer inwoners maken gebruik van thuisondersteuning, betekent dit 

ook dat er minder mensen gebruik maken van (duurdere) interne of 

klinische voorzieningen?  

Antwoord Nee, mede door de invoering van het abonnementstarief zien we een 

stijging van aanvragen voor thuisondersteuning. Door de toename 

van kwetsbaarheid bij thuiswonende inwoners stijgen alle kosten 

navenant. 
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Vraag Verwezen wordt naar de visie jeugdzorg met verblijf van 2020 Is deze 

niet vervangen door de transformatievisie jeugdzorgplus (oktober 

2021 behandeld in de raad)? 

Antwoord Nee deze is niet vervangen, maar bestaat naast elkaar. Uw 

gemeenteraad heeft in 2020 de visie op jeugdhulp met verblijf 

vastgesteld. Dit jaar heeft u de visie op ambulante jeugdhulp en de 

transformatievisie JeugdzorgPlus vastgesteld. Aanvullend op deze 

visies is een overkoepelend kader geschreven waarin de integraliteit 

en de rode draad (‘de beweging’) wordt weergeven. Deze visies 
vormen de basis voor de nieuwe inkopen van jeugdhulp per 2023. 
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Vraag Toezichthouder wordt wel genoemd, niet de aansluiting bij het 

(verplicht gestelde) IKZ (Informatie Knooppunt Zorgfraude). Wanneer 

gaat dit plaatsvinden?  

Antwoord Bij de start van gemeente Dijk en Waard wordt ook aansluiting bij het 

IKZ verzorgd. 
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Vraag De Integrale crisisorganisatie herpositioneren in relatie tot Veilig 

Thuis. Wat wordt hier bedoeld?  

Antwoord Momenteel wordt door het consortium de ICD en Veilig Thuis NHN 

(VT) uitvoering gegeven aan de bestuursopdracht ‘Eén crisisteam 
Jeugd’. Doelstelling van de opdracht is dat de partijen gezamenlijk 
komen tot een voorstel over hoe de crisisfunctie Jeugd in de 18 

gemeenten in NHN kwalitatief beter, effectiever en efficiënter kan 

worden gepositioneerd en georganiseerd in relatie tot de diensten 

van VT. 



 
Pag. 10 

 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Reijven                                                                               

Pagina 70 

Vraag Landelijk zijn er meer banen per 1000 inwoners 15-74 jaar. 679 tov 

568. Zijn er mogelijkheden om dit aantal te doen stijgen?  

Antwoord Een aantal mogelijkheden om het aantal banen te laten stijgen:  

- Door het vestigingsklimaat te verbeteren;  
- ondernemers te ondersteunen in het opzetten en/of laten 

groeien van hun onderneming; 
Regionale samenwerking van o.a. RPAnhn, ontwikkelingsbedrijf, WSP 

versterken. De vorming van de regionale uitvoeringsorganisatie voor de 

participatiewet draagt bij aan deze samenwerking. 
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Vraag Hoe zit het met de capaciteit van het net in Dijk en Waard? Kan 

iedereen altijd elektriciteit terug leveren? 

Antwoord Of iedereen, altijd elektriciteit terug kan leveren is afhankelijk van 

meerdere factoren: welke gebied betreft het, wat is de afstand tot het 

elektriciteitsnet, op welke schaal wordt teruggeleverd, is er sprake 

van opslag, gebruik van energie ‘voor de meter’ etc.  
Dit vraagt nader onderzoek en maatwerkoplossingen.  

 

De netbeheerder moet hiervoor de volgende vragen beantwoorden: 

Wat: waar, wanneer en hoeveel. 

Wat: levering en/of teruglevering. 

Waar: de exacte locatie. 

Wanneer: datum waarop de capaciteit gewenst is. 

Hoeveel: de capaciteit die nodig is. 
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Vraag Wat opvalt is dat de gemeentelijke woonlasten in Langedijk hoger zijn 

dan in Heerhugowaard. Welk niveau wordt aangehouden in de 

nieuwe gemeente Dijk en Waard? 

Antwoord De gemeentelijke woonlasten die worden getoond zijn tot en met 

2021 en dus niet voor 2022. De woonlasten zijn afhankelijk van een 

drietal heffingen. De hoogte van het tarief van de rioolheffing, 

afvalstoffenheffing en OZB. In november liggen de tarieven voor bij 

de raden waarin wordt voorgesteld voor heel Dijk en Waard gelijke 

tarieven te hanteren. In de eerste regulier raadsvergadering van 2022 

wordt de OZB tarief vastgesteld. Dan kan worden berekend wat de 

woonlasten voor Dijk en Waard zullen zijn. Wel wordt op blz 117 een 

inschatting gemaakt van de woonlasten voor Dijk en Waard vanaf 

2022. 
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Vraag De verwachting is dat Dijk en Waard geen vpb hoeft te betalen tot 

2023, omdat niet de verwachting is dat er winsten zullen worden 

gemaakt met de grondexploitaties.  

Wat zijn de onderliggende redenen waarom het college verwacht dat 
er geen winst zal worden gemaakt op de grondexploitaties?   

Antwoord De grondbedrijven van gemeente Heerhugowaard en gemeente 

Langedijk zijn beide vennootschapsbelastingplichtig. De 

vennootschapsbelastingplicht blijft ook bij gemeente Dijk en Waard aan 

de orde. 

De vennootschapsbelastingplicht wordt vastgesteld over het 

geconsolideerde grondbedrijf samen met de reclame-inkomsten van 

Heerhugowaard en inkomsten uit verkoop van afvalstromen.  

Op dit moment loopt nog een onderzoek naar de ‘fiscale’ overgang van 
de grondbedrijven van Heerhugowaard en Langedijk naar Dijk en Waard.  

Daarnaast is het boekjaar 2021 nog niet gesloten en kan nog geen 

actuele financiële prognose worden gegeven over de VPB-resultaten uit 

de grondexploitaties.  

De verwachting is dat in de kadernota van Dijk en Waard hier een 

nadere inschatting over worden gegeven. 

 

 

Portefeuillehouder Stam/Langedijk                                                                              

Pagina 79 

Vraag Harmoniseren doelstellingen CO2-neutraal met behulp van de 

roadmap CO2-neutraal. 

Waarom is op voorhand niet gekozen voor de harmonisatie van de 

doelstelling CO2-neutraal 2030? Is CO2-neutraliteit in 2030 niet ook 

het uitgangspunt voor Dijk en Waard 

Antwoord Uit de roadmap wordt duidelijk welke inzet en middelen er nodig zijn 

om de doelstelling 2030 of 2035 te halen. In de nieuwe gemeente kan 

hiermee een afgewogen keuze worden gemaakt.   

 

 

 

Portefeuillehouder Stam/Jongenelen                                                                            

Pagina 106 

Vraag Woonplicht instellen en een maximum aan het aantal weken verhuur 

per jaar. Deze woningen zouden beschikbaar moeten zijn voor 

permanente bewoning. Hoe vaak komt dit voor en wordt het nu al 

geheven? 

Antwoord Langedijk kent al langer de forensenbelasting. Voor Heerhugowaard 

is dit nieuw. In Langedijk gaat het om circa 110 belastingplichtigen. 

Uit onderzoek is gebleken dat dit voor Heerhugowaard om ongeveer 

14 adressen gaat. 



 
Pag. 12 

 

 

Portefeuillehouder Stam                                                                                       

Pagina 79 

Vraag De wijkaanpak Rivierenwijk voortzetten door middel van de 

‘pionierssubsidie’. Wat wordt precies bedoeld met pionierssubsidie? 

Antwoord Op 30 maart 2021 heeft het college van Heerhugowaard €136.500 aan 
pionierssubsidie ingesteld voor woningeigenaren in de Rivierenwijk-Zuid 

die hun woning op korte termijn op het warmtenet willen aansluiten. In 

combinatie met de landelijke Investeringssubsidie Duurzame Energie en 

Energiebesparing (ISDE) kunnen in eerste instantie 15 particuliere 

woningeigenaren in de Rivierenwijk-Zuid daarmee hun woning op het 

warmtenet aansluiten en aardgasvrij maken tegen een eigen bijdrage 

van maximaal €2.200. De projectpartners (gemeente, HVC en 

ToekomstTechniek) kunnen zo praktische inzichten en concrete 

handvatten opdoen voor toekomstige wijkaanpakken in het kader van de 

warmtetransitie. 

 

Portefeuillehouder Stam/Langedijk                                                                            

Pagina 79 

Vraag Uitvoering geven aan de Transitievisies Warmte (TVW), door 

bijvoorbeeld het opstellen van een wijkuitvoeringsplan en een 

vervolgonderzoek naar warmte uit oppervlaktewater (aquathermie). 

Wanneer gaat dit onderzoek beginnen, wanneer terugkoppeling over 

aquathermie? 

Antwoord Het aquathermie onderzoek loopt nu en wordt in december 2021 

afgerond, daarna zal er terugkoppeling naar de raad over de 

conclusies plaatsvinden. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen                                                                  

Pagina 99 

Vraag Acress. Waarom niet groei/toename vermelden ipv vaag Engels 

woord? 

Antwoord Acress is een gebruikelijke Latijnse term die door het rijk gehanteerd 

wordt voor zowel stijging als daling van de voor de algemene 

uitkering beschikbare bedragen. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/NIeuwenhuizen                                                                  

Pagina 117 

Vraag In het kwijtscheldingsbesluit 2022 staat opgenomen welke 

belastingen en heffingen in aanmerking komen voor kwijtschelding. 

Gemeente Dijk en Waard heeft de uitvoering van deze belastingen 

neergelegd bij Cocensus. Bij Cocensus kan een verzoek tot 

kwijtschelding worden ingediend. 

 

In hoeverre zijn de schulden die ontstaan zijn door de 

toeslagenaffaire bij inwoners door de gemeente Dijk en Waard 

kwijtgescholden?  
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Antwoord Voor mogelijke gedupeerden van de toeslagaffaire is beoordeeld of 

er sprake is van een openstaande belastingschuld. Indien van 

toepassing wordt de vordering ‘on hold’ gezet in afwachting van 
verdere berichtgeving vanuit de belastingdienst. De betrokken 

personen worden hiervan ingelicht. 

Voor gedupeerden en afgewezen personen in het kader van de 

toeslagenaffaire wordt beoordeeld na de definitieve berichtgeving 

vanuit de belastingdienst welke vervolgstappen genomen dienen te 

worden. 

De betrokkenen worden schriftelijk op de hoogte gebracht van de 

gevolgen van de besluitvorming of zij wel of niet als gedupeerden 

worden aangemerkt. Hierbij wordt ingezoomd op de persoonlijke 

situatie in relatie tot de openstaande gemeentelijke belastingen 

(wel/niet kwijtschelding).  Dit traject gebeurd geheel handmatig. 

Er is inmiddels bij gedupeerden van Heerhugowaard en Langedijk 

overgegaan tot kwijtschelding in verband met de toeslagenaffaire. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen                                                                 

Pagina 123 

Vraag Wat zijn de grootste wijzigingen van risico’s in vergelijking met vorig 
jaar? En aub niet verwijzen naar de begroting van vorig jaar.  

Antwoord Bij de jaarrekeningen 2020 van Langedijk en Heerhugowaard zijn de 

risicoprofielen geactualiseerd. Voor de paragraaf 

weerstandsvermogen, zoals opgenomen in de begroting 2022 van de 

nieuwe gemeente Dijk en Waard, zijn deze 2 profielen als basis 

genomen. De grootste wijzigingen in het nu gehanteerde risicoprofiel 

ten opzichte van de begroting van jaar 2021 zitten vooral in de 

risico’s van de grondexploitaties HHW. Deze zijn gezien de huidige 
omstandigheden lager opgenomen. 

 

Portefeuillehouder Stam                                                                                             

Pagina 132 

Vraag Stadshart VI  De herinrichting Stadshart VI (achter Cool) is uitgesteld 

in verband met een geplande verbouw van zowel de apotheek als het 

medisch centrum.  Overtoom Sinds 2020 staat het bedrijventerrein 

De Overtoom in de planning voor groot onderhoud. Dit is vanwege 

mogelijke ontwikkelingen bij diverse bedrijven op het bedrijventerrein 

vooralsnog uitgesteld, totdat daar meer duidelijkheid over bestaat. 

 

Wanneer weten we meer over deze twee projecten en hoe wordt de 

gemeenteraad hierover geïnformeerd? 

Antwoord Vwb uitstel van de herinrichting Stadshart VI (achter Cool) in verband 

met een geplande verbouw van zowel de apotheek als het medisch 

centrum zijn alle panden in dit deel van het Stadshart – inclusief de 

apotheek en het medisch centrum - opgekocht door twee 

ontwikkelaars. Wij zijn met hen in gesprek over nieuwe 

ontwikkelingen waarin deze voorzieningen zijn opgenomen. Deze 
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ontwikkelingen zullen binnen nu en 3 jaar tot ontwikkeling komen. IN 

de eerste helft van 2022 wordt een Doorontwikkelvisie Stadshart ter 

besluitvorming voorgelegd aan de raad.  

 

Sinds 2020 staat het bedrijventerrein De Overtoom in de planning voor 

groot onderhoud. Dit is vanwege mogelijke ontwikkelingen bij diverse 

bedrijven op het bedrijventerrein vooralsnog uitgesteld, totdat daar meer 

duidelijkheid over bestaat. 

 

Er vinden nog gesprekken plaats met een ondernemer die hier een 

bedrijfspand wil ontwikkelen. Het groot onderhoud zal in afwachting van 

deze ontwikkeling daarna plaatsvinden. 

 

Portefeuillehouder Beide colleges                                                                              

Pagina Algemeen 

Vraag Complimenten voor de mooie foto’s en de heldere structuur qua 
leesbaarheid en uitleg van deze begroting 

Antwoord Dank u. 

 

Portefeuillehouder Stam/Jongenelen                                                                         

Pagina 141 

Vraag Waarvan  €  0,3  miljoen  indirect  wordt  betaald  door 

woningbouwvereniging. In het kader van stimuleren woningbouw 

(zoals in alle kadernota’s en woonvisies staan), welk alternatief 
bestaat er om de lasten van deze woningbouwvereniging door de 

gemeente Dijk en Waard over te nemen? 

Antwoord Uw kader is het stimuleren van woningbouw. Het door u genoemde 

instrument is een mogelijkheid. Zonder verdere analyse op welk instrument 

het meest geschikt is voor dat doel. 

Het is evenwel financieel technisch en juridisch mogelijk dat een gemeente 

onder voorwaarden de rente en aflossing van een woningbouwvereniging 

compenseert in het kader van Sociale Woningbouw. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen                                                              

Pagina 142 

Vraag Het  onderzoek  naar  de  exacte  invulling  van  het  oversluiten  van  

een deel  van  het  huidige  leningenpakket  en  de  effecten  daarvan 

daarbij  ook  gekeken  naar  een goed  moment  van  herfinanciering  

in  relatie  tot  de loopt  nog.  Er  wordt huidige  lage  rente  op  de  

kapitaalmarkt  en  als  gevolg  daarvan  het  hoge agio  (boete).  De  

uitkomsten  worden eind  2021  verwacht. 

Deze opmerking werd ook al verteld bij de behandeling van de 

secundaire begroting 2021. Gaat deze oversluiting dit jaar nog 

plaatsvinden? 
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Antwoord Dat ligt aan factoren als rentewijzigingen maar ook aan 

besluitvorming door het gemeentebestuur. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen                                                                          

Pagina 142 

Vraag Veroorzaakt door  de  verwachte  investeringen is de verwacht 

aantrekken extra langlopende leningen. Over specifiek welke 

investeringen wordt hiermee bedoeld? 

Antwoord Hiermee wordt het totaal aan investeringen van Dijk en Waard in 

2022 bedoeld zoals opgenomen in de investeringsplannen. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen                                                               

Pagina 147 

Vraag Verzuimpercentages. Waarom ontbreken de realisatie verzuim vanaf 

2019? En moet dit percentage niet eens aangepast naar de 

hedendaagse realiteit? 

Antwoord De werkorganisatie is gestart op 1-1-2020. Uit het Sociaal Jaarverslag 2020 

van de Werkorganisatie Langedijk en Heerhugowaard blijkt dat het  

werkelijke verzuimpercentage in 2020 uitkwam op 3,73%. De in de 

begroting 2022 opgenomen 3,5% is een redelijk streefcijfer. 

 

 

Portefeuillehouder Groot/Reijven  

Pagina n/a 

Vraag Zijn er voor het jaar 2022 ook gelden ontvangen van het ministerie 

inzake tegengaan dak- en thuisloosheid en zo ja, hoeveel is dit 

bedrag? 

Antwoord Nee 

 

  



 
Pag. 16 

 

DOP 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 14 Programmabegroting 

Vraag DOP mist bij doel 1 een zeer  belangrijk onderwerp en dat is communicatie 

oftewel een goede klachten en/of vragen-afhandeling van de gemeente. Is het 

college ermee eens dat een goed gedocumenteerde en snelle 

klachtenafhandeling de basis is van vertrouwen in de overheid? Kunnen wij dit 

nog toevoegen aan de activiteit/doelstelling in de begroting?  

Antwoord Politieke vraag. Dit is een belangrijk onderwerp en er is continue 

aandacht hier verbeteringen in aan te brengen. 

 

Portefeuillehouder Does/Langedijk 

Pagina 16 Programmabegroting 

Vraag Doel 4: er wordt gesproken over een team samenwerking. Uit welke 

disciplines bestaat dat team? Worden daar ook externen bij betrokken, 

bijvoorbeeld uit maatschappelijke organisaties? 

Antwoord Het team samenwerken is een onderdeel van de afdeling communicatie. 

Dit team is betrokken bij o.a. de invulling van het kernenbeleid, 

participatie en samenwerken. 

 

Portefeuillehouder Blase/Kompier 

Pagina 23 Programmabegroting 

Vraag Professionalisering BOA's: Worden binnen de opleiding van BOA's 

aandacht besteed aan de menselijke maat, m.a.w. Sociale 

vaardigheden? 

Antwoord Zeker, bejegening en sociale en communicatieve vaardigheden zijn 

onderdeel van het professionaliseringstraject. 

 

Portefeuillehouder Blase/Kompier 

Pagina 27 Programmabegroting 

Vraag beleidsindicatoren: verwijzing Halt per 10.000 en overige per 1000 inwoners, kan 

hier dezelfde verhouding worden aangehouden? 

Antwoord Op de website Waar staat je gemeente, worden de bovengenoemde 

verhoudingen aangehouden voor de genoemde onderwerpen. Deze zijn 

ook leidraad voor het invullen van deze indicatoren. 

 

Portefeuillehouder Stam/Langedijk 

Pagina 34 Programmabegroting 

Vraag Verkeersveiligheidsaanpassingen: de DOP krijgt steeds meer klachten binnen over 

trillings- en geluidsoverlast in/bij woningen nabij verkeersdrempels en -plateaus. Is 

er bij de gemeente een registratie van klagers over specifiek dit onderwerp? Op 

welke wijze wordt ingespeeld op klachten van inwoners over trillingen in huis en 

hoe wordt het belang van veilig wonen afgewogen tegen veilig verkeer? 

Antwoord Klachten/meldingen over allerlei onderwerpen worden vastgelegd in het 

registratiesysteem van de gemeente (nu nog Corsa, wordt 

Zaaksysteem). Dit geldt ook voor klachten over trillings- en 

geluidsoverlast. Het wordt derhalve niet specifiek bijgehouden. 
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De genoemde afweging in het kader van veiligheid wordt altijd gemaakt. 

In het verleden zijn meerdere malen onderzoeken uitgevoerd naar 

trillingsoverlast, die bijv. veroorzaakt zou kunnen worden door een 

verkeersdrempel of -plateau. Telkens blijkt daaruit dat de kans dat deze 

trillingen schade aan woningen veroorzaken, minimaal is (< 1%). De 

veiligheid van wonen is met het aanbrengen van een dergelijke 

maatregel dus niet in het geding. De gemeente zal om die reden een 

aangebrachte verkeersremmende maatregel niet zo snel aanpassen.  

Dit laat onverlet dat inwoners overlast kunnen ervaren van trillingen door 

een verkeersdrempel of -plateau. Het blijft daarom altijd een lastige 

afweging van alle belangen. Het aanleggen van of verhogen/steiler 

maken van een drempel wordt alleen overwogen wanneer alle direct 

omwonenden daar geen bezwaar tegen hebben. 

Het verwijderen of afvlakken van een drempel of plateau om een klacht 

over trillingsoverlast op te lossen gaat vaak ten koste van het effect wat 

ermee beoogd werd, nl. het verlagen van de verkeerssnelheid en 

daarmee het verhogen van de veiligheid in de straat. Alternatieve 

oplossingen zijn niet altijd voorhanden.   

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 38 Programmabegroting 

Vraag Uit de baten en lasten blijkt dat we relatief veel geld uitgeven aan economische 

havens en waterwegen , terwijl daar geen enkele inkomsten tegenover staan. Over 

welke havens en waterwegen gaat het hier en kan het college uitleggen waarom hier 

geen inkomsten gegenereerd kunnen worden? 

Antwoord In taakveld 240 zitten de kosten van beheer en onderhoud van de 

waterwegen, zoals baggeren en beschoeïngen. Hier staan geen 

inkomsten tegenover. De havens vallen onder taakveld 230, waar wel 

inkomsten tegenover staan. 

 

Portefeuillehouder Does/Langedijk 

Pagina 51 Programmabegroting 

Vraag absoluut verzuim NL 2,4 in HHW 0,1 en relatief cq 2,6 en 1,4 

Doen de scholen en leerlingen het zo goed in HHw, wat is de verklaring hiervoor? 

Antwoord Vanuit de samenwerkingsverbanden regio Alkmaar wordt actief gestuurd 

op het zorgvuldig registreren van absoluut (niet ingeschreven op een 

school) en relatief verzuim (spijbelen) door de scholen.  Wij gaan uit van 

de door hen verstrekte gegevens. Deze worden door het 

samenwerkingsverband niet nader geduid maar zijn een feitelijke 

rapportage. Dit betekent dat er geen nadere verklaring kan worden 

gegeven voor deze cijfers. 

 

Portefeuillehouder Groot/Langedijk 

Pagina 56 Programmabegroting 

Vraag staat bij 3.1 het herstel van boomstructuren en het risico op ontoereikend budget 

voor noodzakelijke of gewenste herstelmaatregelen.  Er staat geen oplossing 

genoemd. Hoe gaan we er mee om als deze kosten juist in zo'n harmonisatiejaar 

hoger uitvallen? 
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Antwoord Het huidige budget is het uitgangspunt. Indien uit de raming blijkt dat 

het resultaat niet bereikt kan worden binnen het beschikbare budget 

dan leggen we dit voor aan de gemeenteraad met mogelijke 

oplossingsrichtingen opdat zij daar een keuze uit kan maken. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Reijven 

Pagina 67 Programmabegroting 

Vraag  brede intake en PIP voor statushouders en inburgeraars: Wij missen hier de niet 

verplichte inburgeraars uit bv EU land met taalachterstand en hulp naar werk, is 

toegezegd door wethouder in commissie met als onderwerp nieuwe inburgeringswet  

Antwoord Niet verplichte inburgeraars uit bijv. een EU land kunnen hulp bij 

taalachterstanden krijgen via de Wet Educatie Beroepsonderwijs. De 

financiering hiervan loopt via centrumgemeente Alkmaar. Er zijn 

allerlei verschillende vormen van volwasseneducatie, gericht op 

verschillende doelgroepen en niveaus, soms in samenwerking met de 

bibliotheek.  

Hulp bij het vinden van werk is voor deze doelgroep veelal niet aan 

de orde, omdat ze naar Nederland komen vanwege een baan. 

 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 76 Programmabegroting 

Vraag taakveld raming 2022 beginsaldo voor autonome ontwikkelingen en autonome 

ontwikkelingen beginstand lasten en mutaties baten. Wat wordt hiermee bedoeld, 

hoe moeten wij het verloop per jaar lezen? 

Antwoord De technische mutaties agv de transitie naar Dijk en Waard zijn 

gesaldeerd op programmaniveau vermeld als ‘herschikking 
doorbelastingen, zoals overhead’. Dit saldo op programmaniveau bestaat 

uit lasten en baten; de beginstand lasten samen met de beginstand baten 

(lichtblauw gearceerde regels) telt op de beginstand vóór autonome 

ontwikkelingen. Abusievelijk is in programma 6 de regel ‘herschikking 
doorbelastingen, zoals overhead’ dezelfde regel als uit programma 5 
opgenomen. De correcte reeks op pag. 76 moet als volgt zijn: 

 
 

De daaronder vermelde autonome ontwikkelingen 2022-2025 zijn per 

jaarschijf vermeld en vanaf de Kadernota 2022. Zoals toegelicht op pag. 

10 van de begroting is een vergelijk met 2021 en/of jaarrekening 2020 

niet of moeilijk te maken als gevolg van de transitie.  

 

Portefeuillehouder Groot/Jongenelen 

Pagina 87 Programmabegroting 

Vraag doelen 2. Voorbereiden implementatie omgevingswet. 

Hoe kan dit als de visie in LD niet is goedgekeurd?? 
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Antwoord De omgevingswet gaat op 1 juli 2022 is, zo is de planning vanuit het Rijk.  

Voor de voorbereiding op de implementatie van de Omgevingswet is het 

hebben van een vastgestelde omgevingsvisie niet wettelijk vereist. 

Langedijk heeft een motie aangenomen waarin wordt aangegeven dat de 

raad de omgevingsvisie wil aanpassen en dus nog niet vast wil stellen. 

Heerhugowaard heeft de visie wel vastgesteld. Als gevolg van deze 

verschillende besluiten is de omgevingsvisie onderdeel geworden van de 

harmonisatie van beleid voor Dijk en Waard in de periode 2022-2023. 

Vanuit de inhoud van de motie en de concept omgevingsvisie kan zeker 

worden gewerkt aan de verdere voorbereiding van de implementatie van 

de wet.  Zeker omdat de implementatie veel meer omvat dan het 

vaststellen van de omgevingsvisie. 

 

Portefeuillehouder Stam/Jongenelen 

Pagina 90 Programmabegroting 

Vraag Aantal nieuw gebouwde woningen in aantallen terwijl ter vergelijking NL wordt 

weergegeven in percentage. Is dat laatste een fout? 

Antwoord De constatering is correct. Hier had geen 9,2 procent, maar alleen 9,2 

moeten staan. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 113 Programmabegroting 

Vraag zowel voor liggeld vaartuigen en sluisgeld liggen de kosten vele malen hoger ldan 

de opbrengsten. De laatste zelfs maar 7% dekking. Is dit wat wij willen en/of 

afgesproken hebben? 

Antwoord De recreatiehaven Broekhorn is kostendekkend. De inkomsten voor de 

haven en sluis zijn Broek op Langedijk zijn niet kostendekkend. Dit is in 

het verleden zo afgesproken. De sluis is een grote kostenpost. Dit is een 

belangrijke verbinding tussen het binnen- en buitenwater van Langedijk. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 116 Programmabegroting 

Vraag wat betekent titel 1, titel 2 en titel 3 in deze tabel? Welke leges vallen hieronder?  

Antwoord Titel 1 betreft Algemene dienstverlening (bv huwelijken, paspoorten ed). 

Titel 2 betreft Dienstverlening vallend onder fysieke 

leefomgeving/omgevingsvergunningen (een voorbeeld hiervan zijn 

bouwvergunningen) en titel 3 betreft dienstverlening vallend onder 

Europese dienstenrichtlijn (bv horeca en evenementen). 

 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 185 Programmabegroting 

Vraag wordt gesproken over reserve volkstuinen Zuid, terwijl hiervoor de noodzaak 

ontbreekt. Wanneer wordt deze reserve opgedoekt? 

Antwoord Pas na het opstellen van de begroting werd bekend dat er geen 

volkstuinen zullen worden gerealiseerd in Heerhugowaard-zuid.  

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 186 Programmabegroting 
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Vraag 2 x steunfonds Corona, waarom is dit in tweeën gesplitst? 

Antwoord De reserves beginnend met een V zijn de oude reserves van gemeente 

Langedijk. De reserves beginnend met een 7 zijn de oude reserves van 

gemeente Heerhugowaard. Bij beide gemeenten was een reserve 

aanwezig voor steunfonds Corona. Deze zullen in 2022 worden 

samengevoegd. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 192 Programmabegroting 

Vraag Financieel overzicht valt ons op dat Onderwijs en Sociaal Domein er een groot 

verschil zit in de bedragen van jaarrekening 2020 en raming 2022.  

Graag uitleg, is er een verklaring voor dit verschil in de baten?  

Antwoord Onderwijsbeleid (taakveld 430): 

De specifieke uitkering voor het onderwijsachterstandenbeleid (OAB) 

geldt voor een periode van 2019-2022 .Hierbij geldt een bestedings- en 

verantwoordingsverplichting. 

Het is toegestaan om de nog niet bestede middelen binnen deze periode 

van 4 jaar door te schuiven naar een volgend jaar. Na 4 jaar volgt een 

afrekening met het Rijk en zullen niet bestede middelen worden 

teruggevorderd. 

 

Om die reden is er voor gekozen om de middelen via projectstructuur te 

boeken. Aan het einde van het jaar worden de daadwerkelijke baten en 

lasten verantwoord in de exploitatie. 

 

Portefeuillehouder Langedijk 

Pagina 6 Bijlage Opgaven en Ontwikkelingen 

Vraag herinrichting bomenbuurt: In het voorstel wordt gesproken over een 

herijking van de benodigde werkzaamheden en bijbehorende 

financiering. In plaats van 5,25 miljoen is 13,2 miljoen nodig. Een deel 

van de extra kosten kan worden gedeeld door het GRP. Vragen: 

Hoeveel bedragen de totale kosten van de vervanging van de riolering 

en hoe veel wordt er gedekt uit het GRP? Welke doorrekening moeten 

we daarbij verwachten in de rioleringsheffing die onze inwoners betalen? 

Antwoord Antwoord volgt 

 

Portefeuillehouder Jongenelen 

Pagina 18 Bijlage Opgaven en Ontwikkelingen 

Vraag Havengebied BOL: Naar verluidt is een groot deel van de oude haven in 

het verleden gedempt met (vervuild) afval, hetgeen nu in de bodem zit 

van een groot deel van het Havenplein. Is hier al onderzoek naar 

gedaan? Is er in het genoemde budget rekening gehouden met 

sanering? 

Antwoord Er is bodemonderzoek gedaan naar de vervuiling in het projectgebied 

waaronder het Havenplein. De vervuiling is daarmee in kaart gebracht. 

Het definitief Masterplan gaat niet uit van volledige sanering omdat er op 

dit moment geen effecten zijn voor de volksgezondheid. Uitgangspunt is 

om de gronden zo min mogelijk te roeren en daar waar dit wel het geval 
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is specifieke maatregelen te treffen bij de uitvoering van 

werkzaamheden. 
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ChristenUnie Dijk en Waard 

Portefeuillehouder Fintelman 

Pagina  7  Bijlage opgaven en Ontwikkelingen 

Vraag Wat zijn CUP-gelden? 

Antwoord CUP staat voor College Uitvoerings Programma. Deze reserve is door 

uw raad in 2019 ingesteld.  

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina  4 

Vraag Er staat: ”De gemeente is in grootte een gelijkwaardige partner voor 
belangrijke omliggende gemeenten zoals Alkmaar en Schagen”. 
 

Vraag: Graag een toelichting waarom we een gelijkwaardige partner 

voor Schagen ( z’n 46.553 inwoners ) zijn. 
Antwoord Schagen is een belangrijke omliggende gemeente, dat was zo en dat 

blijft zo. Deze zin komt uit het herindelingsvoorstel bij de paragraaf die 

gaat over de ambitie om de positie in de regio te verstevigen  

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina   7 

Vraag Waarom zit er een verschil tussen het begrotingssaldo en het saldo 

begrotingsresultaat 2022-2025? ( zie pagina 7 en tabel aansluiting 1 op 

pagina 8) 

Antwoord Het financieel perspectief op pag. 7 is het uiteindelijke resultaat van de 

Programmabegroting 2022, inclusief (de vermelde) autonome 

ontwikkelingen en exclusief de bijlage ‘opgaven en ontwikkelingen’. 
 

De saldi in de tabellen ‘aansluiting 1/2’ zijn opgenomen om enerzijds de 
aansluiting met het startpunt uit de Kadernota 2022 (tabel aansluiting 1) 

te maken en anderzijds het saldo van de Kadernota uit te splitsen in 

lasten en baten (tabel aansluiting 2). 

Aan tabel aansluiting 2 op pag. 10 kan nog de regel ‘incidentele lasten 
en baten’ worden toegevoegd. Dan is er ook aansluiting met het 
structureel begrotingssaldo, zoals vermeld op pag. 7 in het financieel 

perspectief. 

 

Portefeuillehouder Blase/ Kompier 

Pagina  22 

Vraag 1e bullit Daar staat:”zo nemen wanneer de inwoners meer thuis zijn het 

aantal woninginbraken af”. 
 

Vraag: Hoe verhoudt bovenstaande met het gegeven dat de politie 

recent meer waarschuwt voor meer woninginbraken zelfs als de mensen 

thuis zijn? 

Antwoord Op dit moment (1 november 2021) zijn veel maatregelen rondom het 

bestrijden van het coronavirus losgelaten. Dit maakt dat mensen zich 

weer anders en meer gaan bewegen in de samenleving. Mensen trekken 
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er weer op uit. Dit heeft een directe invloed op het veiligheidsbeeld. Dit 

beeld wordt ook op landelijk niveau gezien. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Reijven 

Pagina 62-78 Programma 6 Sociaal Domein 

Vraag De kosten in de begroting 2022 zijn sterk in de lijn met de raming 2021 ( 

92,5 m versus 92,3 m ). Tot en met 2022 kunnen incidenteel hogere 

kosten jeugd nog bij het rijk worden gedeclareerd dus daar lijkt geen 

onzekerheid en of groot risico. 

 

Vraag: Moeten we al niet in de begroting 2022 rekening houden met een 

gewijzigde situatie in 2023? 

Antwoord In de meerjarenbegroting is rekening gehouden met de (verwachte) 

toekomstige ontwikkeling van kosten en de verwachte toekomstige 

ontwikkelingen van de opbrengsten. 

De declaratie van (incidenteel) hogere kosten die we nog kunnen 

declareren betreft niet alle kosten voor de jeugdzorg maar dat gaat 

slechts over (een deel) van de pleegzorg en deze zijn ook 

meegenomen in de begroting. 

 

 

Portefeuillehouder Groot/Jongenelen/Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina  87 Programma 8 Volkshuisvesting 

Vraag Er staat:” In 2022 worden extra inkomsten ad 500.000 verwacht in 
verband met het uitstel van de invoering omgevingswet”. 
 

Vraag:- Is dit een reële verwachting? Wat is de inschatting van het risico 

dat wij minder ontvangen? 

              

Antwoord In de meerjarenramingen van de gemeenten was rekening gehouden 

met een ingangsdatum van de omgevingswet per 1 januari 2022. In 

verband met die invoering  worden minder inkomsten uit leges 

verwacht. Omdat de invoeringsdatum is uitgesteld wordt de eerder 

opgevoerde verlaging voor 2022 hierbij (eenmalig dus) ongedaan 

gemaakt. 

 

Portefeuillehouder Stam 

Pagina  89 Bij c. 

Vraag Aanbesteding van de ondertunneling Zuidtangent zou toch al in 2021 

plaatsvinden? 

Hoe kan het dat nu pas in 2022 begonnen wordt met de aanbesteding? 

Hoelang duurt het na afronding van de aanbesteding dat daadwerkelijk 

begonnen wordt met de ondertunneling? 

Kan het college een prognose geven wanneer precies in 2022 begonnen 

wordt met de uitvoering van de ondertunneling? 

Antwoord Eerder heeft de raad de oplossingsrichting voor de 

hoofdwegenstructuur en de spooronderdoorgang vastgesteld. Dat is 

ook in het masterplan opgenomen. Op basis van het vervolgens door 
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de raad gevoteerde voorbereidingskrediet, hebben wij in 2021 de 

aanbesteding van het ‘ontwerpwerk door een spoorgecertificeerd 
ingenieursbureau’ uitgevoerd. Op dit moment vinden dus nog alleen 
de voorbereidende ontwerpuitwerkingen met de spoorpartijen en dat 

ingenieursbureau plaats.  

 

Vervolgens heeft ProRail tijd nodig om de ontwerpuitwerkingen 

binnen de eigen organisatie goedgekeurd te krijgen. Daarna kan de 

zogenaamde contracteringsfase in gaan. In die fase stellen we de 

exacte uitvraag en de aanbesteding op. De aanbesteding en gunning 

van zowel de spooronderdoorgang als de herinrichting van de 

Zuidtangent staan nu gepland in de laatste twee kwartalen van 2022.. 

De vergunningsprocedures voor de onderdoorgang worden, na 

gunning, geschat op een half jaar. 

 

De daadwerkelijke uitvoering van de onderdoorgang zal dus in 2023 

aanvangen. Het project Fase 1 Stationsgebied Dijk en Waard bevat 

echter meer elementen dan alleen ‘de tunnelbak’. In 2022 zullen al, 
na goedkeuring door uw raad over de exacte scope van het project 

en de votering van kredieten, randvoorwaardelijke werkzaamheden 

plaatsvinden. Dat zijn werkzaamheden ten behoeve van de 

uiteindelijke de uitvoering van de onderdoorgang (‘de tunnelbak’) en 
bestaan uit de aanpassing van het watersysteem (waarmee tegelijk 

de gehele polder klimaatrobuuster wordt gemaakt) en eventuele 

maatregelen voor de bereikbaarheid. 

 

We verwijzen ook naar onze raadsinformatiebrief van 23 september 

over het projectplan van dit project. In het 1e kwartaal 2022, wanneer 

de voorbereidende ontwerpuitwerkingen van het gecertificeerde 

ingenieursbureau gereed zijn en de voorbereidingen met de 

spoorpartijen een stap verder zijn, willen we meer inzicht geven in de 

opbouw, scope, samenhang van financiering en planning van dit 

complexe project Fase 1 Stationsgebied Dijk en Waard (inclusief 

spooronderdoorgang). De wijze waarop zullen wij afstemmen met de 

raad van Dijk en Waard.  

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina  93 

Vraag Is het resultaat op deze pagina correct? Saldo incl. autonome 

ontwikkeling is positief bedrag. Reserves komen erbij en dan is het 

bedrag negatief ( wanneer we uitgaan dat - = positief en + = negatief ) 

Antwoord Met het inpassen van de tabel en omzetten naar pdf-formaat zijn de 

cijfers ‘versprongen’.  
De lasten van het programma zijn hoger dan de baten en is per saldo 

nadelig. Het min-teken staat evenwel in de tabel in de regel erboven. 

Verder is een ‘1’ in de onttrekking weggevallen; er moet 116 staan. Het 
resultaat is correct vermeld. 

https://gemeentebestuur.heerhugowaard.nl/Documenten/CBB210267-Raadsinformatiebrief-Projectplan-Fase-1-Stationsgebied-Dijk-Waard.pdf
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Alle tabellen in de pdf-versie worden nagekeken en zo nodig 

gecorrigeerd voordat het stuk aan de nieuwe raad van Dijk en Waard 

wordt aangeboden. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina  Vanaf 95 Hoofdstuk algemene dekkingsmiddelen 

Vraag Het begrotingssaldo van de werkorganisatie is nadelig. 

 

Vraag: Is dit structureel? Zijn er plannen om dit om te buigen of is dit een 

vast gegeven? 

Antwoord Op pag. 99 staat het negatief effect van de meerjarenbegroting WLH 

vermeld. Dit is een negatief saldo dat aan de gemeenten 

Heerhugowaard en Langedijk was toegerekend en feitelijk door de beide 

gemeenten zou moeten worden opgelost (omgebogen). Met de transitie 

naar Dijk en Waard is dit meerjarig negatieve effect als nadeel verwerkt 

en maakt het onderdeel uit van het uiteindelijke begrotingsresultaat. 

 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina  100 

Vraag Er staat:”Voor het financieel tekort van de Jeugdzorg in de afgelopen 

jaren is door het rijk een compensatie toegekend van 1,8 miljard. Het 

effect voor Dijk en Waard wordt hier geraamd.” De paragraaf 
Weerstandsvermogen en risicobeheersing vanaf pagina 120 geeft daar 

deels invulling aan. 

 

Vraag: Hoe groot is de onzekerheid? En hoe betrouwbaar is de raming?  

Zijn de geïnventariseerde risico’s volledig?  
Antwoord In de begroting zijn zowel de baten als de lasten opgenomen op basis 

van de meest recente informatie. Hierbij houden we rekening met 

stijgingen die we nu kunnen verwachten. Omdat het bij de jeugdzorg 

gaat om een open einde regeling is er altijd een onzekerheid/risico 

dat de kosten toch zullen stijgen. Om die reden is de inschatting 

gemaakt zoals opgenomen in de weerstandsparagraaf. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina  102 

Vraag Er wordt 100k voorzien voor onvoorziene uitgaven. 

 

Vraag: Is dit niet een te klein bedrag gezien de totale begroting? Waar is 

de 100k op gebaseerd? 

Antwoord Gemeenten zijn conform het BBV verplicht om een post onvoorzien 

op te nemen in de begroting. Er is vergelijkend onderzoek geweest bij 

andere gemeenten. Hierdoor zijn we voor Dijk en Waard op een 

€ 100k uitgekomen. In de financiële verordening van Dijk en Waard is 

dit als uitgangspunt opgenomen. 

 

Portefeuillehouder Groot/Langedijk/ Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina  117 Bij woonlasten 
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Vraag Wat is de reden dat er nu niet meer een tarief van twee persoons 

huishouden is? ( In Heerhugowaard hebben we nu drie tarieven, namelijk 

een persoons, twee persoons en meer persoons ) 

Antwoord Vanuit de harmonisatie van de twee afvalstoffenheffing verordeningen, 

waarbij Langedijk twee heffingscategorieën kent en Heerhugowaard 

inderdaad drie, is de keus gemaakt om te gaan voor twee categorieën. 

Hierdoor worden de categorieën “2 persoons” en “meerpersoons” in 
Heerhugowaard, net als in Langedijk samengevoegd. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina  120 

Vraag Waarom worden stille reserves, post onvoorzien en 

bestemmingsreserves niet meer meegenomen in de 

weerstandscapaciteit c.q. weerstandsvermogen? Dat geeft toch immers 

een positief effect? 

Antwoord Inderdaad heeft het meenemen van de stille reserves, post 

onvoorzien en bestemmingsreserves in de beschikbare 

weerstandscapaciteit een positief effect op de hoogte van de ratio 

van ons weerstandsvermogen. De afwegingen om deze op dit 

moment niet mee te nemen zijn: 

 We hanteren bij de berekening van de benodigde 

weerstanscapaciteit nu een zekerheidspercentage van 80%, waar 

Langedijk 95% hanteerde. Dit heeft ook een positief effect op de 

ratio. Het meenemen van deze posten in de beschikbare 

weerstandscapaciteit zou een dubbel positief effect betekenen. 

Voor het meenemen van de bestemmingsreserves zijn nog nadere 

afwegingen nodig welke je wel meeneemt en welke niet. Zo nam 

Langedijk bijvoorbeeld niet de bestemmingsreserves voor groot 

onderhoud en reserves voor investeringen niet mee in de bepaling 

van het beschikbare weerstandscapaciteit. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina  146 Paragraaf bedrijfsvoering 

Vraag Bij personeel en organisatie staat er dat Berenschot onderzoek gaat 

doen naar het in balans brengen van formatie en de opgaven die voor 

ons liggen. En dat naar verwachting de formatie uitgebreid gaat worden. 

Nu is niet bekend wat de impact is staat er. 

 

Vraag: Wanneer in de tijd is daar meer zicht op ? En wat zijn de risico’s 
voor 2022? 

Antwoord De uitkomsten van het onderzoek worden eind 2021 gedeeld met de 

directie en management van de organisatie. Aansluitend wordt een 

voorstel opgesteld waarin de benodigde formatie uitbreiding 

gedetailleerd wordt onderbouwd. De risico’s worden daarbij ook 
benoemd, zodat er keuzes gemaakt kunnen worden.  

De bestuurlijke behandeling wordt in Q1 voorzien. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 
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Pagina  148 Informatievoorziening en automatisering 

Vraag In 2022 zullen de IT omgevingen nader geharmoniseerd worden. Wij 

zien in de begroting dat er significante bedragen geïnvesteerd worden.  

 

Vraag: Is er voldoende aandacht voor een inventarisatie van cyber 

security risico’s in de nieuwe gemeente? En zijn de risico’s in beeld? 

Antwoord Door het sterk veranderende cybersecuritylandschap is een actieve en 

structurele benadering noodzakelijk voor een goede en duurzame 

beheersing van de cybersecurityrisico’s. Dit verkleint het risico dat 
beheersmaatregelen niet (tijdig) in beeld zijn of onvoldoende zijn 

geborgd in de organisatie, processen en systemen waardoor de kans dat 

incidenten (zoals hacks) kunnen optreden afneemt evenals de impact 

hiervan. De ervaring leert dat de financiële consequenties van een groot 

incident aanzienlijk kunnen zijn.  

Bij de harmonisatie van de IT-omgeving in 2021 zijn de 

cybersecurityrisico’s betrokken. Op dit moment zijn nog niet alle risico’s 
in beeld.  

Om structurele beheersing van de cybersecurityrisico’s mogelijk te 
maken dienen tijd, mensen en middelen structureel te worden 

vrijgemaakt hetgeen onderdeel uitmaakt van deze begroting (zie 

[vindplaats]). 

 

Portefeuillehouder Groot/Jongenelen 

Pagina  156  

Vraag Recreatieschap Geestmerambacht: verwacht resultaat van circa -1 mln 

in 2022. 

 

Vraag: Hoe worden de risico’s van langdurige verliezen ingeschat? Hoe 
is dit in de begroting 2022 verwerkt? 

Antwoord Elk jaar wordt circa € 1 miljoen uit de exploitatiereserve van het 
recreatieschap gehaald. Deze reserve is gevuld met gelden uit het HAL-
fonds en de afkoopsom van de provincie. Als niets wordt gedaan is deze 
reserve eind 2026 uitgeput. Dit vooruitzicht is samen met de 
maatschappelijke ontwikkelingen aanleiding geweest om de 
toekomstvisie op te stellen. De “Visie Recreatiegebieden 2030 – 
Geestmerambacht, Groene Loper en Park van Luna” is inmiddels 
vastgesteld.  
 
De ramingen behorende bij de visie laten zien dat de netto-opbrengsten 
van het model Beleving circa €520.000 bedragen. Dat zorgt voor een 
verlaging van het geraamde extra tekort van circa €1,0 miljoen in 2027 
tot circa €480.000. 
 
Voor regie op de uitvoering van de visie dient het uitvoeringsplan (op dit 

moment voorlopig vastgesteld in concept). In de begroting 2022 van het 

recreatieschap is beschreven dat de financiële consequenties van het 

uitvoeringsprogramma onderdeel worden van de begrotingscyclus en 

zullen u bij de kadernota 2023 nader worden toegelicht. Na behandeling 

van de kadernota kan worden overgegaan naar de definitieve 

vaststelling en uitvoering van het uitvoeringsprogramma. 
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Portefeuillehouder Groot 

Pagina  189 

Vraag Op deze pagina staat genoemd Rehabilitatie Basiusstraat / De Frik.  

 

Vraag: Is dit wel juist? Aangezien Basiusstraat in het oude centrum van 

Heerhugowaard ligt en De Frik een buurtschap is ten NoordOosten van 

de Noord en ten Noorden van Veenhuizen. 

Antwoord Zowel de Basiusstraat in het oude Centrum als  de Frik in de Noord 

komen voor rehabilitatie in aanmerking. 
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Lokaal Dijk en Waard 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina  Rvs 

Vraag Klopt datum 26 oktober toch niet? Moet toch 10 november 2021 zijn? 

Antwoord De datum moet 9 november zijn, dit wordt aangepast. 

 

Portefeuillehouder Langedijk 

Pagina Bijlage blz 7 

Vraag Westelijke randweg oversteek is gevoteerd door college LD, dus nog 

laten staan? 

Antwoord De wijziging wordt nog uitgevoerd vanuit het budget voor het 10-

puntenplan verkeersveiligheid. Er bestaat echter geen structureel budget 

voor mobiliteitsbeleid om vanaf 2022 in te kunnen spelen op dit soort 

maatschappelijke vragen.  

 

Portefeuillehouder Stam 

Pagina Bijlage blz 8 

Vraag Gaarne ontvangen we verkeersplan Altongebied of link om dit in te zien? 

Antwoord https://gemeentebestuur.heerhugowaard.nl/Documenten/CBB200365-

Bijlage-2-Verkeersplan-Alton-Sweco-rapport-SWNL0262489.pdf 

 

https://gemeentebestuur.heerhugowaard.nl/Documenten/CBB200365-

Raadsinformatiebrief-Verkeersplan-Alton.pdf 

 

https://gemeentebestuur.heerhugowaard.nl/Documenten/CBB200365-

Bijlage-1-Samenvatting-verkeersplan-Alton-rapport-Sweco-

SWNL0262489.pdf 

 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina Bijlage blz 10 (financieel perspectief) 

Vraag Heeft het College: moet dit niet zijn hebben de colleges? 

Antwoord Klopt. Begin 2020 hebben de colleges in regio Alkmaar een regionale 

kwartiermaker de opdracht gegeven om het speelveld Arbeidsmarkt en 

Onderwijs regio Alkmaar in kaart te brengen en te komen tot een 

uitvoeringsagenda met aanbevelingen. 

 

Portefeuillehouder Does/Reijven 

Pagina Bijlage blz 13 

Vraag Onderzoek naar behoeftes jeugd. Heeft dit in LD of HHW of Dijk en 

Waard plaats gevonden? Gaarne ontvangen we dit onderzoek of de link 

er naar toe? 

Antwoord Het onderzoek heeft plaatsgevonden onder de jongeren van Dijk en 

Waard. De conclusies en aanbevelingen vindt u in de bijlagen.  

 

Portefeuillehouder Langedijk/Stam 

Pagina Begroting blz 35  

https://gemeentebestuur.heerhugowaard.nl/Documenten/CBB200365-Bijlage-2-Verkeersplan-Alton-Sweco-rapport-SWNL0262489.pdf
https://gemeentebestuur.heerhugowaard.nl/Documenten/CBB200365-Bijlage-2-Verkeersplan-Alton-Sweco-rapport-SWNL0262489.pdf
https://gemeentebestuur.heerhugowaard.nl/Documenten/CBB200365-Raadsinformatiebrief-Verkeersplan-Alton.pdf
https://gemeentebestuur.heerhugowaard.nl/Documenten/CBB200365-Raadsinformatiebrief-Verkeersplan-Alton.pdf
https://gemeentebestuur.heerhugowaard.nl/Documenten/CBB200365-Bijlage-1-Samenvatting-verkeersplan-Alton-rapport-Sweco-SWNL0262489.pdf
https://gemeentebestuur.heerhugowaard.nl/Documenten/CBB200365-Bijlage-1-Samenvatting-verkeersplan-Alton-rapport-Sweco-SWNL0262489.pdf
https://gemeentebestuur.heerhugowaard.nl/Documenten/CBB200365-Bijlage-1-Samenvatting-verkeersplan-Alton-rapport-Sweco-SWNL0262489.pdf
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Vraag We hebben 4 bomenbuurten in Dijk en Waard, gaarne de kern er bij 

benoemen.  

Antwoord Het betreft de Bomenbuurt in Zuid-Scharwoude. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina Begroting blz 105 

Vraag Wat kunnen en mogen we aanpassen in ozb heffing onroerend goed 

verenigingen, kinderboerderijen, dorpshuizen etc? artikel 220f 

gemeentewet? 

Antwoord Door de wetswijziging van 15 nov krijgen gemeenten de vrijheid om 
accommodaties van sociaal belang behartigende instellingen (sbbi’s, 
daar vallen sportverenigingen ook onder) te belasten tegen het 
woningtarief, dit tarief is doorgaans lager dan het tarief voor niet-
woningen. 
Er kleven evenwel risico’s aan het toepassen van artikel 220 f 
gemeentewet. Het wetsvoorstel is onduidelijk, waardoor 
rechtsonzekerheid ontstaat.  
Het zal moeilijk zijn om een goede onderbouwde keuze/definitie te 
maken welke objecten binnen de regeling moeten vallen. Het is dan 
de vraag of dit juridisch houdbaar zal blijken. De rechter kan op basis 
van het gelijkheidsbeginsel bijvoorbeeld meer objecten in de 
vrijstelling betrekken dan wenselijk is. Het ontbreken van definities en 
het subjectieve aspect maken de kans van slagen voor 
clubs/instellingen substantieel en het risico voor de gemeente kan 
derhalve flink oplopen. 
Ook de minister van BZK heeft zich achter het standpunt van de VNG 
geschaard dat de huidige bepaling niet toepasbaar is voor 
gemeenten. 
 

 

Portefeuillehouder Jongenelen/Groot 

Pagina Bijlage 8.1 blz 17 

Vraag Havenplein en Centrumwaard onvermijdelijk maar waarom pas vanaf 

2025 en 2024 de lasten? 

Antwoord Centrumwaard wordt een langdurig project. Voor een groot deel van de 

werkzaamheden (t/m 2023) is dekking; voor daarna (vanaf 2024) moet 

rekening gehouden worden met extra lasten. 

 

Portefeuillehouder Stam/Jongenelen/Nieuwenhuizen  

Pagina Bijlage 3.3. en 3.4 citymarketing 

Vraag Waarom cat 1? 

Antwoord Cat. 1 betreft een ontwikkeling/opgave die als onontkoombaar en 

onvermijdelijk worden gezien. De incidentele middelen zijn bedoeld als 

aanjaagbudget. 

 

Portefeuillehouder Does/Nieuwenhuizen 

Pagina Bijlage bl 11 

Vraag Waarom IHP cat 1? 

Antwoord Cat. 1 betreft een ontwikkeling/opgave die onontkoombaar en 

onvermijdelijk is. 
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De gemeente is verantwoordelijk voor onderwijshuisvesting. Het college 

en raad kunnen sturen indien er inzicht is op wat er moet gebeuren. 

Daarnaast is de verwachting dat het opstellen van een IHP wettelijk 

verplicht wordt gesteld, hierop willen wij graag anticiperen  

 

Portefeuillehouder Langedijk 

Pagina Bijlage blz 12 IKOC 

Vraag Waarom cat 2, is al 2x raadsbesluit? 

Antwoord Cat. 2 betreft een ontwikkeling/opgave die voortvloeit uit door colleges 

en raden reeds genomen bestuurlijke voornemens. Het is een 

voornemen, maar een nieuw college en raad kan eventueel afwijken van 

dit voorgenomen besluit. 

 

Portefeuillehouder Nieuwenhuizen/Langedijk 

Pagina 5.2 blz 12  

Vraag Waarom MBV cat 2? 

Antwoord Cat. 2 betreft een ontwikkeling/opgave die voortvloeit uit door colleges 

en raden reeds genomen bestuurlijke voornemens. 

 

Op 29 juni 2021 heeft de gemeenteraad van Langedijk het volgende 

besluit genomen:  

1. De toekomstvisie 'Museum BroekerVeiling - ErVAAR een traditie van 

innovatie in groente en tuinbouw’ aan te merken als vertrekpunt voor 

nadere uitwerking en daarbij uit te gaan van de scenario’s 1 

(vrijwilligersmuseum) en 2 (regionaal museum): 

a. te onderzoeken onder welke condities de onderdelen uit de visie 

uitvoerbaar zijn; 

b. te onderzoeken welke organisatievorm passend is; 

c. te onderzoeken hoe invulling kan worden gegeven aan een 

startkapitaal voor de transitie; 

d. tot een onderbouwd perspectief te komen voor een mogelijke 

gemeentelijke bijdrage passend binnen de financiële kaders van Dijk en 

Waard; 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 6.1 blz 15  

Vraag 6.1 is wettelijke taak, waarom dan budget als “keuze” opnemen? 

Antwoord De vraag is niet helemaal duidelijk. Dit onderwerp is onder categorie 1 

(onontkoombaar en onvermijdelijk) geschaard.  

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina Prog bg blz 24  

Vraag Waarom alleen Zandhorst en niet alle bedrijventerreinen? 

Antwoord Uit de ondermijningsbeelden is gebleken dat alle industrieterreinen een 

blinde vlek vormen voor wat betreft de informatiepositie voor gemeenten. 

Bij een inventarisatie met ketenpartners bleken de meeste signalen 

afkomstig te zijn van het industrieterrein de Zandhorst. Om die reden is 

dit industrieterrein geprioriteerd voor een integrale aanpak. Dit neemt niet 
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weg dat gerichte signalen op andere industrieterreinen ook worden 

opgepakt. 

 

Portefeuillehouder Langedijk 

Pagina Prog  blz 42 

Vraag Waarom niet MBV als toeristische attractiviteit genoemd? of musea in 

het algemeen? 

Antwoord De musea in Dijk en Waard hebben naast een culturele functie ook een 

belangrijke toeristische en maatschappelijke functie. 

Museum BroekerVeiling valt ook binnen het gebied van de gebiedsvisie 

Grenzeloos Dijk en Waard. 

We zullen de beide musea in de begroting die wordt aangeboden aan de 

nieuwe raad van Dijk en Waard benoemen onder punt 3. 

 

Portefeuillehouder Stam/Nieuwenhuizen 

Pagina Prog blz 45 

Vraag Valt toeristische promotie ook onder economische promotie? 

Antwoord Dat is correct. Volgens BBV regelgeving valt ‘promotie toerisme’ onder 
taakveld Economische promotie. 

De toeristische promotie is een onderdeel van citymarketing. Goede 

promotie van het recreatieve aanbod voor de eigen inwoners en 

bezoekers zorgt voor meer bestedingen en bezoekers in de gemeente, 

wat een positief effect heeft op de lokale economie. Onder citymarketing 

vallen ook de sectoren wonen en werken, met andere doelgroepen, 

waarvoor een andere strategie gevolgd moet worden. 

 

Portefeuillehouder Does/Langedijk 

Pagina Prog blz 48 

Vraag Waarom geen aandacht middelbaar onderwijs en middelbaar 

beroepsonderwijs? Hoe met eventuele bovenbouw Havo VWO jan 

arentsz Langedijk? Aandacht voor stageplekken MBO leerlingen? 

Antwoord Er is aandacht voor het zorgwekkend ziekteverzuim binnen het 

middelbaar onderwijs. Deze wordt concreet vorm gegeven via de M@ZL 

methodiek.  

De aandacht voor het middelbaar beroepsonderwijs is regionaal 

georganiseerd, onder andere via het Regionaal Programma VSV/JIKP 

‘Jij telt mee’ en via het thema onderwijs en arbeidsmarkt (programma 
Economie).  

 

Portefeuillehouder Does/Langedijk 

Pagina 53 bg  

Vraag Bij doelen missen we kernenbeleid en behoud van en ondersteuning van 

dorpshuizen en wijkcentra en gemeenschapshuizen. Waarom niet 

opgenomen? 

Antwoord Kernenbeleid is opgenomen onder programma 0. Voor het behoud en 

ondersteuning van dorpshuizen en wijkcentra en gemeenschapshuizen 

wordt geen nieuwe doelen gesteld die anders zijn dan het huidige beleid.  

 

 



 
Pag. 33 

 

 

Portefeuillehouder Groot 

Pagina Bg blz 56 3.2 

Vraag Hier wordt “right to challenge” gemist. Waarom niet opgenomen? 

Antwoord Met nieuwe vormen van burgerparticipatie wordt onder andere ‘right to 
challenge’ bedoeld. 

 

Portefeuillehouder Groot/Langedijk 

Pagina Bg blz 56 e.v. 

Vraag Programma gaat heel erg over jongeren. Waarom niet iets opgenomen 

over instandhouding en creeren van plaatsen waar ouderen en minder 

validen elkaar ontmoeten en ondersteund worden? 

Antwoord Onder domein 6, doel 1, pagina 65 komen ontmoetingsplekken voor 

inwoners aan de orde. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen/Reijven/Does en Groot 

Pagina Programma Sociaal domein 

Vraag Vraag: het hele programma gaat vooral over de organisatie en niet zo 

zeer over de inhoud en niet zo zeer over het welbevinden van de 

inwoner. Waarom daar niet meer op ingezet? 

Antwoord Het welbevinden/welzijn van inwoners is het uitgangspunt van 

verschillende doelen in deze begroting. 

 

Portefeuillehouder Stam/Jongenelen 

Pagina 87 

Vraag Doel 1 is mager geformuleerd. Waarom niet benoemd ouderen, starters, 

levensloopbestendig, dichtbij voorzieningen in de buurt? 

Antwoord Dit doel gaat over passende woningen voor alle doelgroepen 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 90/91 

Vraag Is er al een beeld bij de hoogte van de gemeentelijke woonlasten na 1-1-

2022? 

Antwoord De woonlasten worden bepaalde door de kosten voor rioolheffing, 

afvalstoffenheffing en OZB. De tarieven voor rioolheffing en 

afvalstoffenheffing liggen in november voor in de raden. Het tarief voor 

OZB ligt in de eerstvolgende reguliere raadsvergadering van 2022 voor. 

Dit heeft oa te maken met feit dat de waardeprognose WOZ voor 2022 

pas half november bekend worden. Op basis daarvan kunnen de nieuwe 

tarieven voor 2022 worden berekend. Hierna kan er inzicht worden 

gegeven in de woonlasten in 2022. Overigens is op blz 117 van de 

begroting een eerste inschatting gegeven van de woonlasten op basis 

van de OZB van 2021. 

 

Portefeuillehouder Nieuwenhuizen 

Pagina 112 
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Vraag Weekmarkt Broek op Langedijk ondergebracht bij stichting. Hoe lang 

loopt dit contract? Wanneer evaluatie? Is er voornemen dit contract te 

veranderen? 

Antwoord In 2017 is een gebruiksovereenkomst voor het terrein overeengekomen 

tussen de marktstichting en de gemeente. 

 

Deze overeenkomst was voor een periode van 1 jaar en wordt na afloop 

telkens verlengd met een periode van een jaar. 

 

In de overeenkomt is opgenomen dat: ‘de partijen jaarlijks, uiterlijk vier 
maanden voor het einde van de bruikleentermijn, een evaluatiegesprek 

hebben. Winkelcentrum Broekerveiling zal daar ook aan kunnen 

deelnemen. De stichting zal de gemeente en het Winkelcentrum 

Broekerveiling hiervoor tijdig een uitnodiging sturen’.  
 

Tot op heden hebben geen formele evaluatiemomenten plaatsgevonden.  

Op dit moment is er geen aanleiding om het contract te veranderen. 

 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 114 

Vraag Koste voor de stichting worden gedekt door tarieven, toch is het 

dekkingspercentage 46%. Hoe zit dit? 

Antwoord In taakveld 230 zijn de kosten voor twee havens opgenomen, Broekhorn 

en Broek op Langedijk. De recreatiehaven Broekhorn is kostendekkend. 

De inkomsten voor de haven en sluis van Broek op Langedijk zijn niet 

kostendekkend. Dit is in het verleden zo afgesproken. De sluis is een 

grote kostenpost. Dit is een belangrijke verbinding tussen het binnen- en 

buitenwater van Langedijk. 
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Senioren Partij Dijk en Waard  

(versie via A. Groot, een deel van de antwoorden is woensdagavond al mondeling beantwoord) 

 

Portefeuillehouder  

Pagina 14 Onder activiteit  punt 1 staat Diensten meer en meer digitaal, 

innovatief aanbieden 

Vraag Door de Coronacheck app, blijkt o.a. in Amsterdam dat voor velen ( 1op 

de 5) digitale vaardigheden niet vanzelfsprekend zijn. Hoe gaat de 

nieuwe gemeente deze mensen voor de diensten ondersteunen ? 

Antwoord Specifieke aandacht voor digitale vaardigheden is er in diverse 

programma’s, bijvoorbeeld vanuit de bibliotheek. 
 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 22 en 25 Doelen punt 3 Het bevorderen van weerbaarheid van inwoners 

op cybercrime 

Vraag Als activiteit wordt er gesproken over publieksvoorlichting, is er ook zoals 

voor de jeugd van 8 tot 12 een speciaal programma voor de ouderen ? 

Antwoord Nee, dat is er nog niet. 

 

Portefeuillehouder Blase/ Kompier 

Pagina 24 Ondermijning 

Vraag Hoeveel integriteits meldingen zijn er geweest en hoe is dit 

gecommuniceerd ? 

Antwoord Er zijn in 2020 4 meldingen binnengekomen bij het intern meldpunt. 

Het jaarverslag van de vertrouwenspersoon van ENRGY is 

voorgelegd aan de het bestuur van de WLH. 

Ambtelijke aanbevelingen van het meldpunt zijn voorgelegd aan de 

directie van de WLH. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 29 post 120 Openbare orde en veiligheid 

Vraag Waarin zit de grote daling in baten, hoe kan dit ? 

Antwoord Dit betreft de verwerking van een technische mutatie in verband met de 

fusie. 

 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 39 

Vraag Zien wij het goed dat de liggelden in de haven van Broekhorn niet kosten 

dekkend zijn en wat is hiervan de oorzaak? 

Antwoord In taakveld 230 zijn de kosten voor twee havens opgenomen, Broekhorn 

en Broek op Langedijk. De recreatiehaven Broekhorn is kostendekkend. 

De inkomsten voor de haven en sluis van Broek op Langedijk zijn niet 

kostendekkend. Dit is in het verleden zo afgesproken. De sluis is een 

grote kostenpost. Dit is een belangrijke verbinding tussen het binnen- en 

buitenwater van Langedijk. 

 

Portefeuillehouder Does/Langedijk 
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Pagina 48 Doel 2 punt 3, Er wordt een verkenning gedaan naar de versterking 

van inclusief onderwijs in de regio 

Vraag Wat wordt er verstaan onder “inclusief  onderwijs “? 

Antwoord Onder inclusief onderwijs wordt verstaan dat leerlingen met en zonder 

ondersteuningsbehoeften vaker samen dicht bij huis naar dezelfde 

school kunnen, als het kan in dezelfde klas zitten en elkaar ontmoeten 

op het schoolplein. Voor leerlingen voor wie dit nodig is, blijft er 

(tijdelijke) plek in een specialistische setting. Deze omschrijving van 

inclusief onderwijs is opgenomen in de regionale Routekaart inclusiever 

onderwijs in netwerkregio Alkmaar. 

 

 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 59 Tabel baten post 550,  

Vraag Hoe kunt u de forse daling van 154.000 euro verklaren ? 

Antwoord Voor het museum Broekerveiling is in 2020 een (incidentele) 

coronacompensatie ad €154.000 ontvangen vanuit de provincie. 
 

Portefeuillehouder Groot/Reijven 

Pagina 64 

Vraag Er wordt geschreven : “Inwoners willen graag een zelfstandig huis met 
extra ondersteuning.” Waarop is deze uitspraak gebaseerd dat ouderen 
dit willen ? 

Antwoord De zin luidt dat inwoners graag een zelfstandig thuis met extra 

ondersteuning willen. We constateren dat de vraag naar wonen met 

ondersteuning toeneemt. 

 

Portefeuillehouder Does/Reijven 

Pagina 64  Intramurale voorzieningen  worden afgebouwd. 

Vraag Is er een aparte rekensom wat de afbouw betekent t.o.v. wonen ? 

Antwoord Voor wat betreft uitstroom uit intramurale voorzieningen Jeugd en 

beschermd wonen zijn er regionaal in het “Pact Wonen met 
ondersteuning en commitment op leefbaarheid” afspraken gemaakt over 
aantallen woningen die per gemeente beschikbaar moeten worden 

gesteld door woningcorporaties. Jaarlijks gaat het om 25 woningen voor 

jongeren en 75 voor volwassenen in Dijk en Waard. Dit is een heel hoog 

aantal en daarom zijn we in gesprek met onze collega’s van domein 
ruimte om in sloop/nieuwbouwprojecten hier ook oog voor te hebben. 

 

Portefeuillehouder Does/Reijven 

Pagina 64 woonplaatsbeginsel 

Vraag Wanneer zijn er cijfers beschikbaar die duidelijk maken of het 

woonplaats beginsel invloed heeft op de door Heerhugowaard gemaakte 

kosten binnen de jeugd uitgaven. Heeft dit een positieve of juist 

negatieve invloed? 
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Antwoord Door de invoering van het nieuwe woonplaatsbeginsel wijzigt de manier 

waarop budgetten worden vastgesteld. De T-2 systematiek wordt met 

deze wijziging losgelaten. 

 

Op basis van het uitkeringsjaar 2017 is een klein voordeel becijferd van 

€225.000. Dit is echter een globale inschatting, uitgaande van 

gemiddelde kosten. Bij verschuiving van een dure client van een andere 

gemeente naar Dijk en Waard (obv woonplaatsbeginsel) kan dit er in 

2022 anders uitzien. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 71 In de tabel wordt door elkaar met % en aantallen gewerkt 

Vraag Kan dit op een gelijke manier worden verwerkt ? 

Antwoord De regeling beleidsindicatoren schrijft een aantal verplichte indicatoren 

voor die door gemeenten in programma’s en programmaverantwoording 
dienen worden opgenomen. Daarin staat ook beschreven welke eenheid 

hoort bij de indicator. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 75 In de tabel ban de lasten post 620 

Vraag Waarom zijn er zulke grote verschillen in de kosten in de jaren 

2020,2021 en 2022 ? wat is hier de verklaring voor ? 

Antwoord Antwoord volgt 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 99 

Vraag Zijn de frictiekosten van 650.000 structureel ingedeeld ? 

Antwoord Ja, er is een structureel budget opgenomen voor frictiekosten en 

onderhoud van het functiehuis. Maar niet cumulatief. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 113/114 

Vraag Voor de haven liggelden en de campergelden zijn de tarieven 

geindexeerd, maar deze hebben een dekkingspercentage van 84 % en 

37% moeten deze tarieven volgen het ACM niet kostendekkend zijn ? 

Antwoord In taakveld 230 zijn de kosten voor twee havens opgenomen, Broekhorn 

en Broek op Langedijk.  

De inkomsten van recreatiehaven Broekhorn haven komen uit liggelden 

en campergelden. Deze inkomsten dekken samen de totale kosten van 

recreatiehaven Broekhorn. 

De inkomsten voor de haven en sluis van Broek op Langedijk zijn niet 

kostendekkend. Dit is in het verleden zo afgesproken. De sluis is een 

grote kostenpost. Dit is een belangrijke verbinding tussen het binnen- en 

buitenwater van Langedijk. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 117 
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Vraag Graag zien wij een meer uitgebreide onderbouwing van de 

geharmoniseerde tarieven , zoals vermeld in de tabel woonlasten Dijk en 

Waard 2022 ? 

Antwoord Voor een uitgebreide onderbouwing verwijs ik u naar de raadsvoorstel 

over de belastingverordeningen zoals deze 10 november in de fusieraad 

ligt. Hierin wordt er uitgebreider ingegaan op hoogte van de tarieven. 

 

Portefeuillehouder Stam/ Nieuwenhuizen 

Pagina 166 

Vraag Ontwikkelingsbedrijf Noord Holland Noord, waarom zijn er hier geen 

cijfers toegevoegd ? Is er al bekend wie de nieuwe directeur gaat 

worden? 

Antwoord De cijfers van 2022 zijn er nog niet. Deze ontvangen wij begin volgend 

jaar en worden vervolgens in de Aandeelhoudersvergadering (mei 2022) 

aan de aandeelhouders voor goedkeuring voorgelegd. 

 

Het is nog niet bekend wie de nieuwe directeur gaat worden. De 

procedure hiervoor is zojuist weer opgestart nadat een beoogde 

kandidaat zich in augustus op het allerlaatste moment terugtrok. 

 

Portefeuillehouder Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina 186 Arbeids gerelateerde kosten Overzicht reserves V626 Dorpskernen 

Vraag Wat is de reden dat deze reserve geheel is afgebouwd in 2025 ? 

Antwoord Het dorpskernenbeleid wordt over 2 jaar (in 2024) geëvalueerd. 

Budgetten worden ingezet om invulling te geven aan het beleid. De 

bestemmingsreserve wordt tot 2025 in zijn geheel ingezet. Als blijkt dat 

daarna nog meer middelen nodig voor invulling van het beleid dan wordt 

het gesprek hierover met de gemeenteraad gevoerd om extra middelen 

ter beschikking te stellen. 
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CDA Dijk en Waard 

 

Portefeuillehouder Groot/Reijven 

Pagina 23 

Vraag 1.1 evalueren persoonsgerichte aanpak (PGA) 

de PGA beoogt om met repressieve en preventieve interventies 

hardnekkige patronen van criminaliteit en overlast te doorbreken.   

wat moet ik mij daar bij voorstellen? 

 

De werking van de PGA in Heerhugowaard gaan we evalueren. Vanuit 

deze evaluatie volgt een advies voor de inzet ervan in Dijk en Waard.  

Houdt dit in dat deze (PGA) aanpak niet in Langedijk wordt gedaan? 

Zo ja, waarom niet? 

Antwoord In uitzonderlijke gevallen sluiten de reguliere hulpverlening en 

ondersteuning niet aan bij een jongere. Een jongere wordt toegevoegd 

aan de PGA, wanneer er ernstige zorgen zijn met betrekking tot 

ontsporen op crimineel vlak en er sprake is van (sociaal) 

maatschappelijk uitval. In dit PGA-traject worden 5 tot 6 jongeren 

intensief begeleid voor doorgaans maximaal 24 maanden. Doel van deze 

langdurige coaching is het patroon van schulden, maatschappelijke 

onrust, weinig tot geen sociaal netwerk en gebrek aan 

toekomstperspectief te doorbreken. 

 

Deze (PGA) aanpak wordt inderdaad niet in Langedijk gedaan. Dit is een 

zeer intensieve inzet die vanuit een behoefte in Heerhugowaard is 

ontstaan. Heerhugowaard koopt hier extra coaching en begeleiding voor 

in.  

 

Portefeuillehouder Stam/Jongenelen 

Pagina 42 

Vraag Doel 3 vergroten toeristische attractiviteit 

1. Uitvoering geven aan de regionale visie Parel aan Zee 2015, 

geëvalueerd in 2018. 

De visie is van 2015, de evaluatie van 2018. 

Waarom staat deze visie nog bij het doel vergroten progstische 

attractiviteit dit na een evaluatie van 3 jaar geleden toch gereed? 

Of wordt er nog steeds uitvoering op deze wijze aan gegeven? 

Zo ja, waarom wordt de visie dan niet up-to-date gemaakt? 

Antwoord Het vergroten van de toeristische attractiviteit is een doorlopend proces. 

Een aantal deelprojecten is of wordt op enig moment afgerond, maar er 

worden ook weer nieuwe deelprojecten opgepakt. Op basis van de visie 

wordt jaarlijks een actieplan vastgesteld door de 7 colleges. In dit plan 

wordt per jaar bepaald welke activiteiten er, met het beschikbare budget 

en ambtelijke capaciteit, worden uitgevoerd.  

Er is op dit moment geen aanleiding om de visie te actualiseren. Uit de 

evaluatie van 2018 en uit de terugkoppeling van stakeholders in de 

bijeenkomsten van het kennisnetwerk blijkt dat dat we nog steeds op de 

goede lijn zitten. 
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Portefeuillehouder Fintelman/Reijven 

Pagina 176 

Vraag Winstprognose en ontwikkeling reserve bouwgrondexploitaties 

Wat is de motivatie dat Heerhugowaard geen reserve 

bouwgrondexploitaties kent? 

Op welke wijze pakt Heerhugowaard het aan? 

Antwoord Het feit dat Heerhugowaard geen reserve bouwgrondexploitaties heeft is 

een politieke keuze geweest. 

 

Heerhugowaard doet tussentijdse winstnemingen (indien mogelijk) 

conform de BBV regelgeving. De winstneming wordt gedoteerd aan het 

rekeningresultaat van het betreffende jaar. Normaliter worden deze 

middelen toegevoegd aan de algemene reserve van de gemeente als er 

niet anders is besloten. 
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Technische behandeling woensdag 27/10 

 

De tabel op pag. 8 van de begroting moet als volgt zijn (zie geel gearceerde bedragen): 

 

 

 

De aansluiting tussen de opgenomen opbrengst afval op het programma en de bedragen die zijn 

opgenomen in de tabel Afvalstoffenheffing in de paragraaf Lokale heffingen is als volgt: 

 

 

 

Dat zelfde geldt voor de opbrengst riool.  

Tabel aansluiting 1     (bedragen x € 1.000) 

Heerhugowaard L/B 2021 2022 2023 2024 2025 

Primitieve begroting Lasten           -189.108              -186.386              -185.242              -185.285              -185.285  

  Baten            182.806               181.763               180.489               180.743               180.743  

              

Secundaire begroting Lasten                4.378                   6.170                   7.186                   7.876                   7.876  

  Baten                   900                      700                      700                      700                      700  

Subtotaal - I                 -1.024                    2.246                    3.133                    4.034                    4.034  

       

Langedijk    2021   2022   2023   2024   2025  

Primitieve begroting Lasten             -75.128                -70.081                -69.441                -68.646                -68.646  

  Baten              73.901                 69.067                 67.592                 67.274                 67.274  

              

Secundaire begroting Lasten                   415                   1.245                   1.436                   1.545                   1.545  

  Baten                        -                      350                      400                      450                      450  

Subtotaal - II                    -812                       581                        -13                       624                       624  

       

Werkorganisatie    2021   2022   2023   2024   2025  

Primitieve begroting Lasten             -56.473                -55.931                -55.460                -55.532                -55.532  

  Baten              56.473                 55.931                 55.460                 55.532                 55.532  

              

Secundaire begroting Lasten                     75                      750                   1.000                   1.000                   1.000  

  Baten                    -75                     -750                  -1.000                  -1.000                  -1.000  

Subtotaal - III   

                         

-  

                           

-  

                           

-  

                           

-  

                           

-  

      



 
Pag. 42 

 

 

 

Het verschil in kosten ad €77k en opbrengsten ad €93k betreft de aanleg van rioolaansluitingen 
die bij de aanvrager in rekening gebracht worden en dus niet in de tarieven van de rioolheffing 

worden meegenomen.  

 

 

 

Portefeuilleho

uder 

Fintelman/Nieuwenhuizen 

Pagina  120 

Vraag Bij de bepaling van de benodigde weerstandscapaciteit is een 

zekerheidspercentage van 80% gebruikt. Kan inzicht gegeven worden wat de 

weerstandscapaciteit is als een zekerheidspercentage van 95% wordt 

gehanteerd? 

Antwoord Onderstaande tabel geeft inzicht in het verschil tussen het hanteren van een 

zekerheidspercentage van 95% ten opzichte van 80%. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bedragen * 1.000 80% 95% 

LD € 2.641 € 3.306 

HHW € 8.656 € 10.424 

Benodigde weerstandscapaciteit € 11.297 € 13.730 

Beschikbare weerstandscapaciteit € 27.422 € 27.422 

Ratio weerstandsvermogen 2,43 2,00 
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